
  Łódź, dn. 11 lipca 2024 r.

DIZD-BIM-III.0003.4.2024

 

Pan

Kosma Nykiel

Radny Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z dnia 06.07.2024 r., dot. postoju taksówek

na ul. Wojska Polskiego pomiędzy ul. Obrońców Westerplatte, a ul. Marynarską 

informuję, że lokalizacja tego postoju została optymalnie dostosowana do istniejącej 

siatki postojów taksówek na terenie Miasta Łodzi. Dlatego też Miasto, w chwili 

obecnej, nie planuje zmian organizacji ruchu we wskazanej lokalizacji.

Niezależnie od powyższego wyjaśniam, że z uwagi niedawne otwarcie 

wyremontowanego odcinka drogi, ww. obszar zostanie objęty nadzorem

i w uzasadnionych przypadkach podejmowane będą stosowne działania.

     Z wyrazami szacunku

Wiceprezydent Miasta Łodzi

Tomasz PIOTROWSKI




